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Abstract (en)
[origin: WO2021069154A1] The invention relates to an underwater dredging device having a base frame, which can be placed on the bed of a
body of water, at least one dredging unit, which is supported in a vertically displaceable manner on the base frame and is designed to dredge bed
material from the bed of the body of water at a first removal position and at least one transport container, which is designed to receive dredged bed
material and is arranged on the base frame for transporting off dredged bed material. According to the invention, the at least one dredging unit is
guided on the base frame in a first horizonal direction to at least one second dredging position, which differs from the first dredging position, and in
which a further dredging of bed material can be carried out. The invention also relates to a method for dredging up bed material with the underwater
dredging device.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Unterwasser-Abtragsvorrichtung mit einem Basisrahmen, welcher auf einem Gewässergrund absetzbar ist, mindestens
einer Abtragseinheit, welche vertikal verstellbar an dem Basisrahmen gelagert und zum Abtragen von Bodenmaterial des Gewässergrundes an
einer ersten Abtragsposition ausgebildet ist und mindestens einen Transportbehälter, welcher zum Aufnehmen von abgetragenem Bodenmaterial
ausgebildet und an dem Basisrahmen zum Abtransport von abgetragenem Bodenmaterial angeordnet ist. Gemäß der Erfindung ist vorgesehen,
dass die mindestens eine Abtragseinheit an dem Basisrahmen in einer ersten horizontalen Richtung zu mindestens einer zweiten Abtragsposition
verstellbar geführt ist, welche von der ersten Abtragsposition unterschiedlich ist und in welcher ein weiteres Abtragen von Bodenmaterial
durchführbar ist. Weiterhin betrifft die Erfindung ein Verfahren zum Abtragen von Bodenmaterial mit der Unterwasser-Abtragsvorrichtung.
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